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Protokoll fört vid sammanträde med samordningsförbundet Finsam i Malmö den 12 oktober 

2010, kl. 08.30-10.30, Engelbrektsgatan 20, 211 33 Malmö. 

 

Närvarande 

 

Ledamöter: Kent Andersson, ordförande (Malmö stad),  Mats Persson, fp (Region Skåne), 

Pia Gustavsson, tjm (Arbetsförmedlingen). Lisbet Wiberg-Rylander, tjm (Försäkringskassan), 

 

Ersättare: Carl-Axel Roslund, m (Malmö stad), Lena Ingvarsson, tjm (Arbetsförmedlingen), 

Nils T Svensson, s (Malmö stad) 

 

Tjänstemän: Eva Hallmer Lindahl, Lena Roslund 

 

 

§ 35-42 

 

 

 

 

§ 35 Val av protokolljusterare 

 

Pia Gustavsson utses att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

 

§ 36 Delårsbokslut 

 

Ann Theander inleder mötet med att informera och konstatera den ordning Finsam använder. 

Delårsredovisningen är på uppmaning av revisorerna och är av mer officiell karaktär än tidigare. 

Hon redogör för bakgrunden till de förändrade redovisningsprinciperna och de justeringar som 

gjorts och svarar på styrelsens frågor angående utformningen därav. 

Ann T framhåller att det är viktigt att synliggöra oss för banken i syfte att diskutera räntan på 

innestående belopp. Föreslår ett ställningstagande i styrelsen.  

Diskuteras i styrelsen hur man ska förhålla sig till de processer som drar över beslutade medel. 

Hur kan man säkerställa att så inte sker? Konstaterar att budgeten ligger per år och att det är 

viktigt att hålla ramarna. 

Efter föredragning ställer styrelsen sig bakom delårsbokslutet 2010 

 

Styrelsen beslutar 

att godkänna delårsbokslut 2011 
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§ 37 Budget  

 

Förbundschefen inleder med att konstatera att statens tilldelning av medel till 

samordningsförbunden kommer att minska kopplat till minskat sjukpenningsanslag. Detta 

faktum samtidigt som fler förbund startat i landet. Styrelsen diskuterar möjlighet att gå samman 

med andra förbund. Ordförande konstaterar att den möjligheten finns i förbundsordningen och 

att det förtydligats i nya förbundsordningen. 

Pia G konstaterar att Malmö har en väldigt ung befolkning och dessutom 174 nationaliteter. 

Detta kan lyftas som en motivering i en ansökan om tilldelning till Försäkringskassan. Pia G 

poängterar vidare att processerna generellt sätt bättre borde svara upp mot myndigheternas 

behov. 

Ordförande konstaterar att vi inte hittat arbetssätt som stöder de förändringar som pågår inom 

myndigheterna. Viktigt framöver att se hur vi även kan flytta fram fokus till de grupper som 

ligger närmre arbetsmarknaden. Kan vi hitta kedjor i insatserna? 

Konstaterar vidare att en framtid med mindre medel, kräver annan prioritering. 

Styrelsen enas kring att använda samma princip som föregående år. Vilket innebär ett äskande 

på 15,5 mkr från staten för att nå samma ambitionsnivå som föregående år. 

 

 

 

§ 38 Tertialrapporter 

 

Styrelsen diskuterar innehållet i tertialrapporterna. Konstaterar att det överlag är svårt att 

rekrytera deltagare till insatserna. Noterar vidare att några processer prognostiserat underskott 

för året, vilket inte är möjligt. 

Pia G anser inte att processerna leder framåt i den utsträckning man önskar, och har därför 

planerat in ett möte med Arbetsförmedlingens deltagare i styrgrupperna i syfte att föra en 

diskussion kring Af`s närvaro i processerna.  

Styrelsen för en generell diskussion kring finansiering av processerna och konstaterar att beslut 

gällande finansiering 2011 i princip inte kan tas förrän tilldelning av medel till Finsam är klar.  

Kent A konstaterar att styrelsen tagit del av Tertialrapporterna i sin helhet och lägger dessa till 

handlingarna, vilket inte innebär något löfte om nästa års finansiering.  

 

 

§ 39 Mikael Ottossons Utvärderingsrapport IV 

 

Styrelsen diskuterar innehållet i rapporten. Pia G upplever många relevanta frågeställningar i 

rapporten. 

Eva H L föreslår att rapporten kan ligga som diskussionsunderlag för nya styrelsen som 

tillträder i januari 2011. 

 

.  
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§ 40 Rapport från Beredningsgruppens lunch-lunch möte  

 

Eva H L ger en kort redovisning från mötet. 

 

 

 

§ 41 Förslag till Verksamhetsplan 

 

Styrelsen diskuterar innehållet. Pia G framför en önskan om en vidare syn på behovsgrupper. 

Kent A vill göra behovsgrupper generella och menar att en Verksamhetsplan ska ses som ett 

levande dokument. 

 

Kent A konstaterar att Verksamhetsplanen skrivs i samma stund som huvudmännen fattar beslut 

om fortsatt verksamhet. 

Styrelsens mandatperiod går ut vid årsskiftet och delar av styrelsen kommer då att bytas ut. 

Samtidigt som vi i dagsläget saknar kännedom om tilldelning av medel. 

 

§ 42 Övriga frågor 

 

Ändrad tid för styrelsemöte i november 

Ny tid 18 november kl. 14.30–16.30  

 

Vid protokollet 

 

Lena Roslund 

 

Justeras 

 

 

 

 

 

Kent Andersson 

 

 

Justeras 

 

 

 

 

 

Pia Gustavsson 
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